
PARAISTEN KAUPUNKI 

VAMMAISNEUVOSTO 

Aika: torstai 1.12.2022 klo 12.00–12.55 

Paikka:  Ohjaamo, kaupungintalo 

 
Läsnä:  Andersson Christian puheenjohtaja 
  Henriksson Harold jäsen 
  Lagerroos Bo  jäsen 
  Lehtilä Elina  jäsen 
  Lindblom Marianne jäsen 
  Lindman-Korpi Regina jäsen 
  Nordström Mats jäsen 
  Stolzmann Marianna jäsen 
  Knuts Åsa  sihteeri 
 
Ylimääräisenä: Nordström Rita  Mats Nordströmin ohjaaja 
   
Poissa:  Bäckström Nina  varapuheenjohtaja 

Alstrand Ulla  jäsen 
  Karlsson Oskar  jäsen 
 
  § 40 Kokouksen avaaminen 

Puheenjohtaja avasi kokouksen klo 12.00. 
 

  § 41 Kokouksen laillisuus ja koolle kutsuminen 
 Puheenjohtaja totesi kokouksen laillisesti koolle kutsutuksi ja päätösvaltaiseksi. 
 
  § 42 Diplomin jakaminen vuoden esteettömyysteosta 

Neuvosto päätti edellisessä kokouksessaan myöntää palkinnon vuoden esteettömyysteosta 
Paraisten invataksiyrittäjille. Taksinkuljettajat Simon Elovirna ja Thomas Leino vastaanottivat 
diplomin. Toimittaja Malin Johansson kirjoittaa Paraisten Kuulutuksiin artikkelin palkinnon 
myöntämisestä. 

 
  § 43 Edellisen kokouksen pöytäkirjan tarkastaminen 
 Edellisen kokouksen pöytäkirja tarkastettiin. 
 
  § 44 Esteettömyysasiat  

- Katulaatat hotellin ulkopuolella Rantatiellä on tasoitettu. 
 

- Jäsen Mats Nordström halusi keskustella siitä, että kaikilla pyörätuolilla liikkuvillakin tulisi 
olla mahdollisuus pitää puheenvuoronsa Komentosillan puhujakorokkeelta.  Jäsen Marianna 
Stolzmann tiesi, että on olemassa erikoisrakenteinen luiska, jonka avulla myös pyörätuolilla 
liikkuvat pääsevät puhujakorokkeelle. 



- Jäsen Harold Henriksson ilmoitti, ettei uusi vammaispalvelulaki ei vielä ole valmis. Kyseessä 
on mittava hanke, koska huomioon on otettava paljon erilaisia asioita. Lakiehdotuksen 
ruotsinkielinen versio on kovasti myöhässä. 
 

- Jos haluaa varata huoneen esimerkiksi yhdistyksen tapaamista varten kaupungin 
omistamasta kiinteistöstä, tulee ottaa yhteyttä suoraan toimintayksikköön tai toiminnan 
vastuuhenkilöön.  
 

- Todettiin, että Varha on jakanut hyvin vähän tietoa yhdistyksille. 
 

- Turunmaan sairaalasta suunnitellaan kaksikielistä terveyskeskusta. 
 

- Sosiaalityöntekijä Katja Koivun mukaan kaikkien vammaispalvelujen pitäisi toimia kuten 
aikaisemminkin Varhaan siirtymisen jälkeen. 
 

- Puheenjohtaja on osallistunut verkossa erilaisiin Varhaan siirtymistä koskeviin 
tiedotustilaisuuksiin, mutta mitään uutta ei ole tullut esille. 

  
  § 45 Muut asiat 

Puheenjohtaja ilmoittaa, että Paraisten Invalidit ry:n toiminta lakkautetaan vuodenvaihteesta 

alkaen. Puheenjohtaja siirtyy Turun Seudun Invalidit ry:hyn. 

 
Puheenjohtaja kiitti kaikkia kuluneesta vuodesta ja toivotti kaikille hyvää joulua. 

 
  § 46 Seuraava kokous  

Seuraava kokous suunnitellaan pidettävän 9.2.2023. 

 

 

 

Parainen 1.12.2022 

 

________________________   _________________________ 

 Christian Andersson    Åsa Knuts 
 puheenjohtaja     sihteeri 


